



澳門科技大學
MACAU UNIVERSITY OF SCIENCE AND TECHNOLOGY

文件編號：AR/N/21/0023

致：全體同學
To: All students

通告：9月15日起全面恢復線下面授教學
Notice: Resumption of Offline Teaching from September 15

茲通知自 2021 年 9 月 15 日起，大學將全面恢復線下面授教學，請同學們依照大學 8 月 30 日所發佈的《校園及面授課堂防疫措施及學生須知》為上課作好準備。

再次提醒全體同學，應避免離開澳門和跨境流動，更不應前往中高風險的地區，特別是週末或假期（如：國慶、聖誕及農曆新年等），減少疫情可能帶來的風險，並以自身健康及學業為先。同學應審慎評估跨境出行的需要並且應自我承擔後果與責任。

請密切留意大學最新通知及澳門政府相關資訊。若同學們遇到特殊情況，請立即向所屬學院/研究所/部報備，以便學院能及時知悉及關注。

特此通知，祈為留意。

The University will resume offline teaching from September 15, 2021, all students should get prepared for classes and comply with the “Campus and Classroom Epidemic Prevention Measures and Notes for Students” which was announced on August 30.

The University would like to remind that all students should avoid leaving Macao, crossing the border or going to the medium or high-risk areas, especially during weekends or holidays (such as the National Day, Christmas, Lunar New Year etc.), to reduce the potential risks brought by the pandemic and to give priority consideration to your own health and studies. All students should carefully assess the necessity of cross-border travel and also be responsible to bear the consequences of your own actions.

Please pay close attention to the latest announcements from the University and Macao Government. If there are any special circumstances, please contact your Faculty / Institute / Department of General Education as soon as possible so that they could note your situation and make timely and appropriate arrangements.

Thank you for your attention.

澳門科技大學 教務處
Academic Registry, Macau University
of Science and Technology



2021/9/7

准予張貼至 Keep posted till: 2022/8/31